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Hovedstyremøte  
Torsdag 09.02.2023 kl. 1930 på klubbhuset 

 

 

Saksnummer Sak Ansvarlig 

4 Godkjenning av protokoll og innkalling Elin, Sverre 

5 Årsregnskap 2022 Idrettene, Berte, Sverre 

6 Budsjett 2023 Idrettene, Berte, Sverre 

7 Samarbeidsmodell Fotball og Toppfotball Fotballstyret, 
Toppfotballstyret 

8 Status inn mot ØHILs årsmøter Sverre 

9 Eventuelt Elin, Sverre 

10 -Intern styresak- Elin 

   

 
 

 
Innkalt: Elin, Annette, Berte, Christian, Henrik, Christiane 
Christian og Christiane deltok på Teams 
Forfall: Ingen 
 
Invitert: Preben, Kathrine, idrettene 
Tilstede: Kathrine, Tom (fotballstyret), Arnt (Toppfotballstyret) 
 

Kalender: 
 
Torsdag 23. mars (årsmøtesaker) 
Torsdag 30. mars (årsmøte kl. 1800, med påfølgende styremøte for nytt styre) 
  



  

 2 

 

Møtedato 09.02.2023 

 

Saksnummer 4 

Saksbehandler Elin, Sverre 

Type sak Orientering / Beslutning 

Saksnavn Godkjenning av protokoll og innkalling 

Bakgrunn:  
 
Protokoll fra forrige styremøte (02.01.2023) er sendt på mail og publisert på www.ohil.no. 
 
Innkalling med saksunderlag til møtet 09.02.2023 er sendt ut på mail. Dette noe senere enn vanlig for å få 
på plass ønskede oppdateringer til årsregnskapet 2022 og budsjett 2023.   
 

Vedtak: 
 
Protokollen fra møtet 02.01.2023 og innkallingen til møtet 09.02.2023 er godkjent. 
 

Styrets bemerkninger: 
 
 
 

  

http://www.ohil.no/
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Møtedato 09.02.2023 

 

Saksnummer 5 

Saksbehandler Idrettene, Berte, Sverre 

Type sak Orientering / Beslutning 

Saksnavn Årsregnskap 2022 

Bakgrunn:  
 
Etter en jobb i forkant mellom ØHILs administrasjon og regnskapsfører, ble utkast til årsregnskap sendt ut 
til alle avdelinger onsdag 1. februar. Vi har gått gjennom det som har kommet av spørsmål og ønsker om 
justeringer fra avdelingene. Oppdatert årsregnskap for ØHIL i 2022 er vedlagt.  
 
Små justeringer (fotball, bandy, HS) uten resultat-effekt er funnet etter den utsendte rapporten.  
 
ØHIL hadde i 2022 en omsetning på ca 25 MNOK, med et marginalt overskudd.  
 

Vedtak: 
 
Det gjennomgåtte regnskapet, med de siste justeringene som Sverre tar med regnskapsfører, godkjennes 
og kan sendes til revisjon.  
 

Styrets bemerkninger: 
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Møtedato 09.02.2023 

 

Saksnummer 6 

Saksbehandler Idrettene, Berte, Sverre 

Type sak Orientering / Beslutning 

Saksnavn Budsjett 2023 

Bakgrunn:  
 
Jfr budsjettprosessen ble det innkalt og avholdt møte med gjennomgang av føringer og milepæler 17. 
november. Alle idretter/avdelinger leverte inn sine budsjetter innen fristen 1. desember.   
 
Hovedstyret behandlet budsjettet første gang 8. desember, med noen kommentarer, spørsmål og ønsker 
om justeringer.  
 
I forbindelse med utsendt årsregnskap (og andre forhold etter behandlingen av budsjettet i HS-møtet i 
desember) har idrettene/avdelingene fått muligheten til å justere sine budsjetter.  
 
Totalt sett budsjetterer ØHIL med en omsetning på 25 MNOK og et marginalt overskudd.  
 
Status på endringer etter forrige gjennomgang:  
 

- ØHIL (HS) sine budsjettall er lagt inn 
- Fotball: Avtalt tilskudd til ØHIL Toppfotball (600’) er lagt inn, noen små justeringer uten stor 

resultateffekt og reduserte avskrivninger) 
- Håndball: Ingen justeringer 
- Bandy: Ingen justeringer 
- Langrenn: Ingen justeringer 
- Softball/baseball: Oppdatert med økt innkjøp av utstyr og tilsvarende salg av utstyr 
- Alpin: Ingen justeringer 
- Hopp: Ingen justeringer* 
- Toppfotball: Avtalt tilskudd fra ØHIL fotball (600’) er lagt inn, lønnskostnader er redusert med 93’ 

og reisekostnader er redusert med 100’ 
 
*Etter enighet med ØHIL hopp overføres inntekter fra bingospill i til ØHIL (HS) i 2023. ØHIL (HS) overtar 
ansvaret for at hoppbakken er i drift og gjør funksjonelle og nødvendige oppgraderinger som en del av 
avtalen.  
 

Vedtak: 
 
Budsjettet godkjennes og presenteres slik det foreligger for idrettenes/avdelingenes årsmøter/utvidede 
styremøter og for klubbens årsmøte 30. mars, dersom ikke noe spesielt skulle skje (og som igjen vil kreve 
ny styrebehandling før årsmøtet).  
 

Styrets bemerkninger: 
 
Berte følger opp idrettene som ikke har respondert på sine budsjetter etter styrebehandlingen 8. desember.  
 

 

  

https://ohil.no/wp-content/uploads/2022/11/budsjettprosessen_2023-1.pdf
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Møtedato 09.02.2023 

 

Saksnummer 7 

Saksbehandler Fotballstyret, 
Toppfotballstyret 

Type sak Orientering / Beslutning 

Saksnavn Samarbeidsmodell Fotball og Toppfotball 

Bakgrunn:  
 
På ØHILs årsmøte 30.03.22 ble ØHIL Toppfotball skilt ut som en egen avdeling. Vedtaket ble gjort med en 
protokoll-tilførsel:  
 

 
 
Fordeling av økonomiske midler, basert på ØHILs regnskapsprinsipper:  
 
ØHIL Toppfotball får tildelt mva-kompensasjon på lik linje med øvrige avdelinger (Fordelingen for 2022) 
ØHIL Toppfotball får tildelt offentlig støtte med grunnbeløpet på 10’ (Fordelingen for 2022) 
 
Organisatorisk plassering, slik det er vedtatt av årsmøtet i organisasjonsmodellen 
 

 
 
Tidligere forslag om et «toppidrettsutvalg» ble ikke vedtatt på ØHILs årsmøte, og gitt at ØHIL Toppfotball 
ikke har barneidrett og benytter ØHIL Fotballs anlegg er ikke avdelingen plassert under idretts- og 
anleggsutvalget i modellen. ØHIL Toppfotball er inntil videre ikke pålagt en organisering slik det er krav til i 
ØHILs organisasjonsmodell under «Idrettenes organisering».  
 
 
 

https://ohil.no/wp-content/uploads/2020/02/regnskapsprinsipper_versjon2020.pdf
https://ohil.no/wp-content/uploads/2023/02/Fordeling-av-momskompensasjon2022.xlsx
https://ohil.no/wp-content/uploads/2023/02/Fordeling-av-tilskudd-2022_ohilsidretter.xlsx
https://ohil.no/wp-content/uploads/2022/03/300321_organisasjonsmodell-2.pdf
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Ansvarsfordeling mellom Fotball og Toppfotball 
 
Det er flere skjæringspunkter rundt kostnader/inntekter og fordeler/ulemper mellom Fotball og Toppfotball. 
For områdene det er enkelt å avklare disse økonomisk er det satt opp en matrise;  
 

 
 
Av «vanskelig målbare» fordeler av å ha toppfotball i ØHIL, tilfører ØHIL Fotball et årlig beløp til ØHIL 
Toppfotball. Beløpet var 1 MNOK i 2022 og er i 2023 satt til 600’. Overføringen forklares med mange 
positive sider som er viktig for ØHIL fotball. Blant disse:  

- Omdømme (inkl #like muligheter) 
- Lokale spillere som forbilder 
- Sponsorobjekt (arenareklame, draktreklame, TV-produksjoner) 
- Lokalt samlingspunkt (kamper som den mot Avaldsnes) 
- Beholde spillere (flest mulig, lengst mulig; alltid et nivå å strekke seg etter)  
- Rekruttering av lokale/regionale spillere (kraftsenter) 

- Anleggsutvikling pga krav til toppfotball (som avgjørende årsaker til: kvalitet på kunstgress, krav til 
tribuner, krav til kiosk, mediafasiliteter inkl lydanlegg, Spideeo-kamera, lysanlegg, som da har generert 
tilsvarende økt investeringsstøtte i form av spillemidler og kommunale midler) 

- Styrking av fagmiljø 
- Rekruttering av trenere utenfra (som søker gode fagmiljøer) 

 

Vedtak: 
 
Hovedstyret støtter framlagt beskrivelse av ØHIL Toppfotballs plassering på ØHIL-kartet og ordninger som 
er avtalt mellom ØHIL Fotball og ØHIL Toppfotball. Hovedstyret ser også stor verdi av å ha et lag i 
toppfotballen i ØHIL.  
 
Til tross for en annen form på arbeidet enn ØHILs ordinære idrettsstyrer, skal ØHIL Toppfotball avholde 
årsmøte/utvidet styremøtet som det tidligere er orientert om fra Sverre, og ha minst 2 ordinære, 
protokollførte styremøter gjennom året.  
 

Styrets bemerkninger: 
 
Styret takker for god informasjon og diskusjoner i møtet. Det minnes om viktigheten av at også A-laget på 
herresiden er viktig for yngre spillere i ØHIL fotball. Takk for fine diskusjoner og refleksjoner rundt dette 
også.  
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Møtedato 09.02.2023 

 

Saksnummer 8 

Saksbehandler Sverre 

Type sak Orientering / Beslutning 

Saksnavn Status inn mot ØHILs årsmøter 

Orientering:  
 
ØHILs årsmøte er satt til onsdag 30. mars. Innkalling er publisert på våre web-sider.  
 
Alle ØHILs avdelinger skal avholde egne årsmøter innen 16. mars, og innkalling til disse må publiseres 
senest 2. mars. Informasjon om dette er sendt til alle avdelinger (18. januar), inkl informasjon om hvilke 
saker som skal behandles.  
 
ØHIL håndball (14. februar) og ØHIL fotball (2. mars) har innkalt til sine møter.  
 
Valgkomitéen melder om at de er i gang med prosessen og får en oppdatering også etter styremøtet.  
 
Sverre koordinerer og følger opp de som skal utarbeide underlag inn mot årsmøtet.  
 

Styrets bemerkninger: 
 
Elin følger opp valgkomitéen etter innspill fra møtet.  
 

 

  

https://ohil.no/innkalling-til-arsmote-i-ohil-30-mars-kl-1800/
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Møtedato 09.02.2023 

 

Saksnummer 9 

Saksbehandler Elin, Sverre 

Type sak Eventuelt 

Saksnavn Eventuelt 

Eventuelt:  
 
Status Kolsåsbakken 
Henrik og Sverre orienterte om status i bakken og behovet for økt offentlig støtte til drift 
 
Opprykk til Eliteserien for ØHIL bandy 
GRATULERER! 
 
Sluttoppgjør Hoslebanen kunstgress/kunstis 
Sverre orienterte kort om status 
 
Trafikalt grunnkurs 
Som en del av det å være et naturlig samlingspunkt, har vi inngått en avtale med en kjøreskole, som 
avholder trafikalt grunnkurs på klubbhuset. Dette er svært godt mottatt, med de to første kursene fulltegnet 
etter kort tid.  
 
ØHIL skiarena 
Vi har utnyttet snøen fra bandybanen på en fantastisk måte og laget et nærmiljøanlegg for skileik. Vi har 
hatt offisiell åpning, avholdt et renn og denne uken var 77 barn fra allidretten samlet her samtidig.  
 

Styrets bemerkninger: 
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Møtedato 09.02.2023 

 

Saksnummer 10 

Saksbehandler Elin 

Type sak Orientering / Beslutning 

Saksnavn -Intern styresak-  

Beslutning:  
 

Styrets bemerkninger: 
 
 

 

 


